

E

EKUE SERGE

Director of the Asia Pacific area of Natixis



France



© CRÉDIT PHOTO

Serge EKUE is born in 1966 in Porto Novo (Benin), of Benin's diplomatic parents. He studied in France and joined the Institute of Political Studies in Bordeaux and Paris V University, where he obtained a Master's degree in Banking and Finance in 1994. A diploma in his pocket, he joined Natixis and gained The levels. 2005, he is appointed co-head of the capital markets (treasury, interest rate, currency and credit trading, sales and strategies, structuring, credit research) With more than fifteen years of experience in trading, risk management and distribution, Serge has spent most of his career in Capital Markets for different international institutions and primarily for the Natixis Group. As Head of Global Emerging Markets for the period 2007-2010, he successfully launched a comprehensive emerging multinational business line with local markets in China, Vietnam, Russia and Offshore with Debt Structuring Supras Corporates and External Debt Trading. 2016, Serge, as Natixis' Asia Pacific Capital Markets Director, takes over as interim head of the Asia Pacific region. Since 2009, he has been a member of the Board of Directors of the 21st Century Club and sits on the Supervisory Board of FinanCités, a venture capital firm whose mission is to support the very small businesses in the

2016 - He takes the interim management of the Asia Pacific area of Natixis

2015 - He is named Best Manager of the diaspora by the Builders of the African economy

2009 - He is member of the supervisory board of FinanCités

priority neighborhoods of the city's politics. . He was awarded the prize of the best manager of the diaspora in 2015 by the builders of the African economy. 🌟

E

EKUE SERGE

Directeur de la zone Asie Pacifique de Natixis



France



© CRÉDIT PHOTO

Serge EKUE est né en 1966 à Porto Novo (Bénin), de parents diplomates béninois. C'est en France qu'il fait ses études et rejoint l'Institut d'études politiques de Bordeaux et de l'Université Paris V où il obtient un DESS banque et finance en 1994. Diplôme en poche, il intègre Natixis et en gravit les échelons. 2005, il est nommé coresponsable des marchés de capitaux (trésorerie, trading taux, change et crédit, vente et stratégies, structuration, recherche crédit) Avec une expérience de plus de quinze années dans le commerce, la gestion des risques et la distribution, Serge a passé la plupart de sa carrière dans des Marchés des capitaux pour des institutions internationales différentes et principalement pour le Groupe Natixis. Comme le Responsable de Marchés émergents Mondiaux pendant la période 2007-2010, il avait avec succès lancé un secteur d'activité de multinationale émergente complet avec marchés locaux en Chine, Viêt-Nam, Russie et Offshore avec structuration de dette Supras Corporates et commerce externe de dettes.

2016 - Il prend la direction en intérim de la zone Asie Pacifique de Natixis

2015 - Il est nommé Meilleur Manager de la diaspora par les Bâisseurs de l'économie africaine

2009 - Il est membre du conseil de surveillance de FinanCités

2016, Serge, en qualité de Directeur des marchés de capitaux Asie Pacifique de Natixis prend l'intérim à la tête de la zone Asie Pacifique. Depuis 2009, il est membre du conseil d'administration du Club XXI^{ème} siècle et siège au conseil de surveillance de FinanCités, une société de capital-risque solidaire dont la vocation est de soutenir les toutes petites entreprises des quartiers prioritaires de la politique de la ville. Il s'est vu remettre le prix du meilleur manager de la diaspora en 2015 par les bâtisseurs de l'économie africaine. 🌟